

SEED BOX CONTAINER GUIDELINES AND HANDLING WARNINGS
PLEASE FOLLOW THESE GUIDELINES TO HELP CARE FOR THE SAFE USE OF THIS CONTAINER AND FOR YOUR PERSONAL SAFETY. FAILURE TO FOLLOW THESE GUIDELINES AND HANDLING WARNINGS COULD RESULT IN SERIOUS INJURY OR DEATH.

WHEN HANDLING, STORING, TRANSPORTING, OR UNLOADING SEED BOX CONTAINERS ALWAYS THINK “**SAFETY FIRST**.” UNDER NO CIRCUMSTANCE SHOULD ANYONE STAND UNDERNEATH A SUSPENDED CONTAINER, OR PLACE ANY OTHER PART OF HIS OR HER BODY BENEATH AN UNSUPPORTED CONTAINER. NEVER STACK MORE THAN 3 HIGH (SALES REPRESENTATIVES OR END-USER), OR 4 HIGH (PRODUCTION LOCATIONS). (SEE BELOW)

LIFTING OF SEED BOX CONTAINERS - The lifting capacity of equipment used to move these containers must exceed the loaded containers' weight. Seed box container dimensions are 45 inches by 56.5 inches by 64 inches high and approximate weight when empty is 300 pounds. It is essential that forklift tines be adjusted to the proper width for these containers and inserting them fully into the parallel sleeves on the container. Minimum forklift tine length is 42 inches. Always lift the container from the forklift inserts. Never use straps or lift by tying anything to the sides of the container. Oak inserts, located in the base of the container, reduce slippage on forklift forks and provide structural support. Do not remove them! Seed box containers should be raised or lowered smoothly. Don't subject seed box containers to sudden lifts or stops. **Never allow anyone to place any part of his or her body under a raised seed box container.**

TRANSPORTATION OF SEED BOX CONTAINERS - Always use proper forklift procedures when handling these containers. The forklift must be suitable for the load to be carried. Before moving a container, make sure all levers on the sides are in the locked position. When traveling with a container, there is a danger of the forklift becoming unstable. The container should be held close to the mast and as low as possible with the mast tilted slightly backwards to maintain optimum stability. Make sure that the wheels of the forklift will not damage the containers. The load should not restrict the view of the driver. Seed box containers must not be dragged. The forklift should be brought to a stop before the container is raised or lowered. Don't withdraw forklift tines prior to relieving the entire load on the lifting device. Don't allow the container to project over the side of a vehicle. Do ensure that seed box containers are adequately secured in transportation. Do not transport these containers on open trailers or truck bodies unless they are fastened securely to the bed. A safety tie down strap should be placed over the top of each container securing each lid to prevent it from blowing off at highway transport speeds. Never stack more than one high when transporting containers in an open truck or trailer. Don't stop or start suddenly during transportation.

STACKING OF SEED BOX CONTAINERS - Never stack anything on top of these containers, unless it's another seed box container. Don't stack these containers unless sure of stability. When stacking filled seed box containers, ensure that all four sides of the top container are aligned and properly seated with the container it is being placed on. Every effort should be made to ensure that the stack is stable and level. **Under no circumstance, should Sales Representatives or end users stack seed box containers more than 3 high. At Production Locations the stacks within a bay cannot exceed 4 high. Never stack these containers on top of pallets of paper bags or other types of containers.**

DAMAGED SEED BOX CONTAINERS - In the event that a container is damaged, do not attempt to repair the container, and proceed with extreme caution in any attempt to move the container and/or remove seed from the container. A punctured container may cause the damaged container or other containers stacked on or near the punctured container to shift and fall. Therefore, safely secure and remove the damaged container from the stack and place in a stabilized position on the ground/floor away from other containers before attempting to remove the contents.

EMPTYING OF SEED BOX CONTAINERS - **Under no circumstance should anyone stand underneath a suspended container, or place any part of his or her body beneath an unsupported container.** When opening the slide gate to empty seed from the seed box container into a planter, wagon, truck, or seed tender . . . always stand to the side rather than underneath the container.

STORAGE OF SEED BOX CONTAINERS - These containers should be kept clean, dry and stored undercover in such a manner that they are not damaged or exposed to the UV rays of sunlight. Containers must be returned for credit to the Provider or their Supplier.

STATEMENT OF USE - OWNERSHIP OF THE SEED BOX CONTAINER SHALL AT ALL TIMES REMAIN WITH PROVIDER OR THEIR SUPPLIER. THIS CONTAINER IS INTENDED TO BE USED ONLY FOR PRODUCTS THAT ARE ORIGINALLY DELIVERED BY PROVIDER. NEVER STORE OR PLACE OTHER SEED OR ANY OTHER MATERIALS INSIDE THE CONTAINER. DOING SO CAN DAMAGE OR CONTAMINATE THE CONTAINER. USE OF THIS CONTAINER FOR ANY OTHER SEED OR MATERIALS WILL RESULT IN YOUR BEING ASSESSED DAMAGE CHARGES UP TO THE REPLACEMENT COST OF THE CONTAINER. ALL SEED BOX CONTAINERS MUST BE RETURNED IN THEIR ORIGINAL CONDITION FOR REUSE OR RECYCLING.

10/08

DIRECTIVES ET AVERTISSEMENTS EN MATIÈRE DE MANIPULATION POUR LA TRÉMIE

VEUILLEZ SUIVRE CES DIRECTIVES POUR ASSURER VOTRE UTILISATION SÉCURITAIRE DE CETTE TRÉMIE ET POUR VOTRE PROPRE SÉCURITÉ. LE NON-RESPECT DE CES DIRECTIVES ET AVERTISSEMENTS EN MATIÈRE DE MANIPULATION PEUT CAUSER DES BLESSURES GRAVES OU LA MORT.

LORSQU'ON MANIPULE, ENTREPOSE, TRANSPORTE OU DÉCHARGE LES TRÉMIES, TOUJOURS FAIRE **PRIMER LA SÉCURITÉ. PERSONNE NE DEVRAIT JAMAIS SE TENIR SOUS UNE TRÉMIE SUSPENDUE, NI PLACER TOUTE AUTRE PARTIE DE SON CORPS SOUS UNE TRÉMIE NON SOUTENUE, POUR QUELQUE RAISON QUE CE SOIT. NE JAMAIS EMPIILER PLUS DE 3 (REPRÉSENTANTS OU UTILISATEURS) OU 4 TRÉMIES (EMPLACEMENTS DU PRODUIT). (VOIR CI-DESSOUS.)**

SOULEVER LES TRÉMIES - La capacité de levage de l'équipement utilisé pour déplacer ces trémies doit être supérieure au poids de la trémie pleine. Les trémies mesurent 114,3 x 143,51 x 162,56 cm (45 x 56,5 x 64 po) de hauteur et pèsent environ 136 kg (300 lb) vides. Il est crucial que les dents du chariot élévateur soient ajustées à la bonne largeur pour ces trémies et entièrement insérées dans les manchons parallèles de la trémie. La longueur minimale des dents du chariot élévateur est de 106,68 cm (42 po). Toujours lever la trémie à partir des insertions pour le chariot élévateur. Ne jamais utiliser de courroies ni attacher quoi que ce soit aux côtés de la trémie pour la soulever. Les insertions de chêne, situées à la base de la trémie, réduisent les risques de glissement sur les dents du chariot élévateur et offrent un support structurel. Ne pas les retirer! Les trémies devraient être soulevées et abaissées doucement. Ne pas soumettre les trémies à une élévation ou à un arrêt soudains. **Ne jamais permettre à quiconque de placer n'importe quelle partie de son corps sous une trémie élevée.**

TRANSPORT DES TRÉMIES - Toujours utiliser les procédures adéquates relatives au chariot élévateur lors de la manipulation de ces trémies. Le chariot élévateur doit convenir à la charge à transporter. Avant de déplacer une trémie, s'assurer que tous les leviers sur le côté sont en position verrouillée. Lorsqu'on se déplace avec une trémie, le chariot élévateur peut devenir instable. La trémie doit toujours être maintenue près du mât et le plus bas possible, avec le mât penché légèrement vers l'arrière afin de conserver une stabilité optimale. S'assurer que les roues du chariot élévateur n'endommagent pas les trémies. La charge ne devrait pas restreindre la vue du conducteur. Les trémies ne doivent pas être traînées. Le chariot élévateur doit être complètement arrêté avant qu'on tente de soulever ou d'abaisser la trémie. Ne pas retirer les dents du chariot élévateur avant de relâcher la charge complète de l'appareil de levage. Ne pas laisser la trémie dépasser d'un côté du véhicule. S'assurer que les trémies sont bien fixées pendant le transport. Ne pas transporter ces trémies sur des remorques ou des plateaux de camion ouverts à moins qu'elles soient solidement fixées au plancher. Une courroie de sécurité doit être placée par-dessus chaque trémie, fixant chaque couvercle pour éviter qu'il parte au vent lorsque le véhicule circule sur l'autoroute. Ne jamais empiler les trémies lorsqu'on les transporte sur un plateau de camion ou une remorque ouverte. Ne pas arrêter ou démarrer soudainement pendant le transport.

EMPLIAGE DES TRÉMIES - Ne jamais empiler quoi que ce soit par-dessus ces trémies, à moins qu'il s'agisse d'une autre trémie. Ne pas empiler ces trémies à moins de s'assurer de la stabilité. Lorsqu'on empile des trémies pleines, s'assurer que les quatre côtés de la trémie supérieure soient alignés et bien assis sur la trémie inférieure. On doit s'assurer que la pile est stable et de niveau. **En aucun cas un représentant ou un utilisateur ne devrait empiler plus de trois trémies. Les piles sur un quel ne devrait jamais contenir plus de quatre trémies à l'emplacemement des produits. Ne jamais empiler ces trémies sur des palettes de sacs de papier ou d'autres types de réservoirs.**

TRÉMIES ENDOMMAGÉES - Si une trémie est endommagée, ne pas tenter de la réparer et porter une attention spéciale lorsqu'on tente de la déplacer ou de la vider. Un trou dans une trémie peut endommager cette dernière, ou provoquer la chute d'autres trémies empilées sur elle ou à proximité. Alors, bien fixer et retirer la trémie endommagée de la pile et la placer en position stable sur le plancher/sol, loin des autres trémies avant de tenter de la vider.

VIDER LES TRÉMIES - **Personne ne devrait jamais se tenir sous une trémie suspendue, ni placer toute autre partie de son corps sous une trémie non soutenue, pour quelque raison que ce soit.** Lorsqu'on ouvre la guillotine pour vider la trémie dans une planteuse, un wagon, un camion ou une épandeur, toujours se tenir sur le côté de la trémie plutôt qu'en dessous.

ENTREPOSAGE DES TRÉMIES - Ces trémies doivent être gardées propres, sèches et être entreposées dans un endroit couvert pour éviter de les endommager ou de les exposer aux rayons UV du soleil. Les trémies doivent être retournées au fournisseur pour obtenir un crédit. **ÉNONCÉ D'UTILISATION - LES FOURNISSEURS DE LA TRÉMIE DOIVENT DEMEURER PROPRIÉTAIRES EN TOUT TEMPS. CETTE TRÉMIE EST CONÇUE POUR ÊTRE UTILISÉE SEULEMENT AVEC DES PRODUITS FOURNIS À L'ORIGINE PAR LE FOURNISSEUR. NE JAMAIS ENTREPOSER OU PLACER D'AUTRES GRAINES OU TOUT AUTRE MATÉRIAU DANS LA TRÉMIE. LE NON-RESPECT DE CETTE DIRECTIVE PEUT ENDOMMAGER OU CONTAMINER LA TRÉMIE. SI ON UTILISE CETTE TRÉMIE POUR D'AUTRES GRAINES OU MATÉRIEAUX, ON VOUS FACTURERA LES FRAIS ENCOURUS POUR LA RÉPARATION OU LE REMPLACEMENT DE LA TRÉMIE. TOUTES LES TRÉMIES DOIVENT ÊTRE RETOURNÉES À LEUR ÉTAT ORIGINAL AFIN D'ÊTRE RÉUTILISÉES OU RECYCLÉES.**

10/08